
 
 
Groen Sint-Pieters-Leeuw 
Gemeenteraadslid Jeroen Steeman 
 
Sint-Pieters-Leeuw, 7 maart 2025, 
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN SCHEPENEN 
 
Veel Vlaamse gemeenten kampen met een tekort aan huisartsen, zo ook Sint-Pieters-Leeuw. 
Terwijl er niet genoeg huisartsen bijkomen om het tekort aan te vullen, zullen er de komende 
jaren steeds meer huisartsen met pensioen gaan. We maken ons zorgen over de continuïteit 
van de zorgverlening in de gemeente, aangezien veel huisartsen een patiëntenstop hebben 
moeten instellen. 
 
De Groen-fractie stelt in reactie hierop de volgende schriftelijke vragen: 
 

1. Deelt het college de bezorgdheid van Groen over het feit dat er te weinig huisartsen 
beschikbaar zijn in de gemeente? 

2. Kan het gemeentebestuur een overzicht over hoeveel huisartsen een patiëntenstop 
hebben ingesteld, uitgesplitst per deelgemeente? 

3. Welke maatregelen neemt of plant het college om iets te doen aan het tekort aan 
huisartsen in Sint-Pieters-Leeuw? 

4. Huisartsen zijn vragende partij voor meer praktijkruimte, met voorkeur om een 
groepspraktijk te starten. Is het college bereid om met de gemeentediensten te kijken 
waar het huisartsen kan ondersteunen om groepspraktijken te starten en om 
geschikte praktijkruimte te vinden?  
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   Antwoord SV betreffende huisartsentekort Sint-Pieters-Leeuw 

  Geachte mijnheer Steeman, 
            Beste Jeroen, 

 
We hebben kennis genomen van uw schriftelijke vraag met betrekking tot het 
huisartsentekort. 
 
Het college deelt de bezorgdheid inzake het beperkt aantal huisartsen in de gemeente 
Sint-Pieters-Leeuw. 
 
Op basis van gegevens die de huisartsenkring ons aanleverde in najaar 2024 is er bij 
66% van de huisartsen actief op ons grondgebied sprake van een permanente of tijdelijke 
patiëntenstop (33% permanent en 33% tijdelijk). Dit betreft uiteraard een 
momentopname.  
 
De problematiek in kwestie wordt door de gemeente op niveau van de Eerstelijnszone 
(ELZ) besproken. Onze diensten nemen hier een actieve rol in op. Dit voorjaar zal er 
vanuit de ELZ een bevragen worden georganiseerd worden met als doel de noden in kaart 
te brengen en vervolgens een plan van aanpak voor te stellen aan het politieke niveau. 
Hier is de federaal Minister van Volksgezondheid natuurlijk als eerste aan zet gezien dit 
in eerste plaats onder zijn bevoegdheid valt. Waar nodig kan desgevallend bekeken 
worden waar op gemeentelijk niveau binnen onze bevoegdheden kan gefaciliteerd 
worden.  
 

            Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
 

            Bruno Claessens               Jan Desmeth 
            Algemeen Directeur                 Burgemeester 
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